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Referat bestyrelsesmøde i GF Hostrup Teglgaard 

Søndag den 21. januar 2024 kl. 10 

Til stede: Claus Frandsen, Søren Poulsen, Torbjørn Dybdahl og Ingrid M. Schmidt 

Afbud fra Christina Fiig 

 

Nyt fra formanden 

• Træfældningsprojekt i samarbejde med Hededanmark: Det er i gang. Omkring et dusin 

sommerhusejere ved Hostrup Strand har foreløbig meldt sig, og flere ”småopgaver” blev 

løst allerede i efteråret. Arbejdet går i gang igen her i det nye år. Flere kan nå at melde sig 

til. Jeg skribler lidt på hjemmesiden. 

• Nye regler for postomdeling: Et flertal på Christiansborg indgik i 2023 en politisk aftale, der 

lagde op til, at sommerhusområder udstykket før 1973 – som for eksempel Hostrup 

Teglgaard - i lighed med nyere sommerhusområder skulle have et fælles brevkasseanlæg.  

Sidste nyt: Kravet om et fælles postkasseanlæg er trukket tilbage, fordi mange har udtrykt 

bekymringer omkring både økonomi og praktik. Så nu er det gjort frivilligt! Jeg følger op på, 

hvad det i praksis betyder. 

Økonomi v. Søren 

• Regnskab: Vi kommer ud af 2023 med et overskud som budgetteret, nemlig godt 7.500 kr. 

• Budget 2024: Det er allerede lagt i forbindelse med, at vi på generalforsamlingen sidste år 

fik opbakning til at rykke kontingentindbetalingen frem til årets begyndelse. 

• Budget 2025: Det skal være klar til generalforsamlingen. Søren laver et oplæg. 

• Kontingentindbetalinger for 2024: Opkrævningerne bliver sendt ud inden længe. Vi 

fortsætter med muligheden for mobilpay. Det fungerer godt. 

• Bogføring: En ny Bogføringslov stiller krav om et digitalt regnskabsprogram, der levet op til 

lovens krav; men vi er ikke omfattet, da grundejerforeningen har en omsætning på under 

300.000 kr. 

Veje og fællesarealer  

• Hedelyngen: Vejen trænger til et godt lag grus. Beslutning: Claus bestiller, når vejret er til 

det. 

• Vand på afveje: De store mængder nedbør giver problemer flere steder. Både på grunde og 

veje. Beslutning: Vi vil prøve at indhente viden udefra omkring afledning af (regn)vand. 

Hvad er ret & pligt? Vi tager emnet med til fællesmødet med de andre grundejerforeninger 

og som et punkt i forbindelse med vores egen generalforsamling. Claus går på jagt efter en 

ekspert på området. 

• Trailer: Den efterladte trailer, der længe stod nede ved stranden, er fjernet.  
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• Ved ophalerpladsen: Flere har spurgt, om det er muligt igen at etablere en form for læ ved 

bord/bænke-sættene ved ophalerpladsen. Beslutning: Torbjørn søger inspiration til næste 

møde. 

• Redningskrans: En ny er bevilget og leveret. Den skal sættes op inden badesæsonen. 

Beslutning: Søren finder en løsning på opsætning 

• Sti mellem Hermelinvej og Havtjørnevej: Det er aftalt med 2’eren, at vi i fællesskab vil 

”tørlægge” stien. Fordeling af udgifterne: 2’eren står for maskinkraft, dræn m.m. Vi betaler 

gruset. Der b ør opsættes en forhindring, sten eller bom, der hindrer gennemkørsel. Claus 

har kontakten med 2’eren.  

• Affald: Claus har- kontakt til Nomi4S angående de to punkter, men har endnu ikke fået en 

tilbagemelding: 

1: Containerne til plast og pap: Kan vi hyppigere tømning i højsæsonen? Kan der sættes et 

skilt op med telefonnummer, så folk kan ringe, når de kommer til en fyldt container? 

2: Vintertømning: Kan vi få en container til restaffald ved Teglgaardvej, så vi kan undgå, at 

renovationsbilen skal ind i området i vintermånederne? 

• Bevoksning mellem vandløb og engen (skel op til Ibsenvej): Den har bredt sig og er 

vanskelig at holde nede. Claus har forhørt sig om pris på at få krattet fjernet. Det bliver 

dyrt. Spørgsmål: Kan vi finde en mindre gennemgribende løsning, så maskinstationen kan 

”nå”? Claus arbejder videre med spørgsmålet. 

• Vejbump: De to vej bump på Havtjørnevej giver en del huller i vejen på grund af 

nedbremsning og acceleration: Beslutning: Vi udjævner dem, men lader stolperne stå. 

Torbjørn og Claus står for arbejdet, når vejr, vind og tid tillader det. 

Fællesmøde 

Fællesmøde med de fire andre foreninger i området den 16. marts 2024 – Ingrid og Claus deltager 

Datoer til kalenderen: 

• Generalforsamling: 20. april kl. 14. Ingrid kontakter Gyldendal og sørger for rettidig 

indkaldelse m.m. (senest 21 dage før). 

På valg: Søren, Claus og Ingrid. Er alle tre villige til genvalg. Suppleanter: Henrik og Søren 

• Arbejdsdag 1. juni kl. 10 

Næste møde: 

Vi skriver den 1. april kl. 10 i kalenderen. Mødested hos Søren på Brombærvej. 

Eventuelt: 

Nyt fra Kystbeskyttelseslaget? Søren: Desværre ikke. Projektet kommer næppe i gang i år heller. 

 

Ref. Ingrid 

22.01.2024 


